
 Zápis OsV Kutná Hora – Šipší č.: 5/21 
OsV: Osadní výbor Šipší (dále: ,,OsV“) 
Datum:   1. 13. 12. 2021 v 18:00 hod. 
Přítomni: 
 
 
Zapsal: 
Omluvili se: 
 
Neomluveni: 
Pozvaný host:  

Předseda: Martin Suchánek 
Členové: Ondřej Skřivan, Alexandr Špalek, Martin Hlavatý, Petr Vávra, Svatava Keltnerová, 
Juraj Kozák; 
Martin Suchánek; 
František Záleský, Hana Žampachová, Ivan Kapusta, Jan Lenk, Jan Harsa, Josef Krištof, 
Zdeňka Balšánková, Šárka Zmeková, Lukáš Seifert, Silvia Doušová, místostarostka; 
x 
Petr Kalenda, žadatel o členství    

Člen RM, ZM: x 
Příští jednání: bude oznámeno 
 
1) Program jednání včetně krátkého komentáře: 
 
Předseda OsV M. Suchánek seznámil přítomné s programem:  

o body z minulého jednání; 
o měsíční review; 
o zprávy z úřadu; 
o ostatní. 

 
Body z minulého jednání, status: 

o WIFI na náměstíčku – hotovo, poděkování spol. Foxconn; 
o Členství pana Petra Kalendy – předloženo k projednání v zastupitelstvu;  
o Pohyb cyklistů v protisměru okolo stadionu Sparty – otevřeno, připravuje se návrh řešení; 
o Oprava laviček v ulicích Jana Palacha a Havířská stezka – zadáno; 
o Žádost o rozšíření komunikace na „náměstíčku", ul. Jana Zajíce – rekonstrukce prostoru byla dříve 

provedena v souladu projektovou dokumentací a stanoviskem všech zainteresovaných orgánů. 
Vozovka splňuje zákonné parametry pro obousměrný provoz; 

o Odpadkové koše v zahrádkářské kolonii – otevřeno; 
o Borovice proti Restauraci Barborka, 17.listopadu – odborná kontrola stromu provedena; 
o Umístění kamery městské policie na zadní parkoviště ul. Jana Palacha – není technické řešení.  

 
Různé: 

o Šíša Cup – akce odložena na jaro 2022 – mimořádná opatření; 
o Adventní ladění – přípravy probíhají dle plánu, viz. zápis 4/21; 
o Pečeme s osadou 2021 – přípravy probíhají dle plánu, viz. zápis 4/21; 
o Velikonoční stromy 2022 – komunitní akce v přípravě; 
o Obnova rybníčku Lorčák – žádost o přijetí dotace předložena k projednání v zastupitelstvu dne 

14.12.2021. 

 



2) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM, ZM, MÚ: 

o ZM – přítomní členové OsV doporučují zastupitelstvu k projednání návrh zastupitele Tomáše 
Havlíčka (ODS) ve věci Parkování v Kutné Hoře – vypracovaní návrhu Programu rezidentního stání 
v městských částech Šipší a Hlouška. Na jednání zastupitelstva bude bod komentovat předseda 
OsV.  

Zápis zapsal/ověřil: Martin Suchánek 
 
 


